
va:
Verzonden: 26-11-2020 08:40

Aan: Crife
Onderwerp: Zijn er al technische vragen ingediend voor de jaren 50 wijk behandeling 8 december?

Beste collega's,

Graag ben ik er snel bij in verband met een goede en tijdige beantwoording.

Zijn er al technische vragen gesteld vanuit de fracties over de jaren 50 wijk die 8 december wordt behandeld door de
raad(commissie) ?

Ik hoor het graag!

Met vriendelijke groeten,N


